
  
Elevrådet  ungdomssteget         
 

Referat frå elevrådsmøte for 8-10  

Tysdag 31.januar 

3.time naturfagrommet 

Elevrådsrepresentantar 8. trinn: Benjamin Aaberg-Fjell, Martine Thingnes, Sandra Aaland,  

      Sebastian Bergby Carlsen 

Elevrådsrepresentantar 9A: Nikoline Hylland Fitje   
 
Elevrådsrepresentantar 9B: Emilie Kristiansen Johannessen, Miguel Grønli Garfoss  
 

Elevrådsrepresentantar 10A: Eirik Sunde Reiakvam, Snorre Helgheim Thingnes.   

   
Elevrådsrepresentantar 10B: Mari Stuhaug Larsen, Pernilla Taule Leikanger  

 

SAKSLISTE 

Sak 1: Godkjenning av innkalling og sakliste til møtet 31.01.23, og referat frå møtet 11.01.23 
Godkjent 
 
Sak 2: Helseveka 

- Gjennomgang av foreløpig plan 

Dag Temadagar 8-10 Anna innhald på trinna:  

Måndag 
06.02.22 

Klassens dag 
Dette betyr at klassen bestemmer 
tema for dagen. Vanleg undervisning.  

8. trinn: Psykisk helse v/ helsesjukepleiar 
Anne Marte  

  
Lunsj: klassevis  

Tysdag 
07.02.22 

Alt anna enn sekk-dag 
Ikkje handlekorg/vogn frå Coop.  
 
Spørsmål om det er lov med 
våpenkasse og lita handlekorg? 

10. trinn: Angst, depresjon, mobbing v/ 
kommunepsykologane Maria og Øystein 
 

Onsdag 
08.02.22 

Kosekle-dag 10. trinn: Jenteprat / guteprat v/ skulelege 
Tor Vidar 

 

Torsdag 
09.02.22 

Afterski 
Utkledning denne dagen gjeld berre 
klede (etter-ski-klede). 
Alkoholflasker/boksar er forbode.  

9. trinn: Livsmeistring på godt og vondt v/ SLT 
- Tove og Martin  

  
Felles frukost i elevkantina kl 09.00 

Fredag 
10.02.22 

ASK-dagen 
Programmet er ikkje klart.  
  

Frukt til lunsj (et klassevis) 
Ikkje kantine  
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Sak 3: Saker frå siste møte 
- Slalåm på skidag  

Hovudsteg syntest elevrådet hadde gode argument 
 

- Skiljeveggar i dusjane  
o Mange blir ukomfortable av å dusje foran andre 
o Kan føre til at fleire dusjar etter gym 

 
- Større klokke ute  

Veggen utanfor inngangane 
Klokka på bana er ikkje heilt riktig tid på 
Større klokke på veggen på skuleplassen 

 
- Fleire sitteplassar ute 

Under tak med inngongane 
 

Sak 4: Utfordringar med hærverk på ungdomsskulen 
 Elevrådet synest ikkje det er greitt at det vert gjort hærverk på ungdomsskulen.  
 Elevane som øydelegg bør få rekning på det som blir øydelagt.  

 Det er nokre få elevar som øydelegg for resten. Medelevar prøver å gje beskjed om at det 
ikkje er greitt med hærverk, men dei som utfører hærverk høyrer ikkje på medelevane.  

 
 

Kan ein ha ei gode som alle elevane får, dersom det ikkje vert utført hærverk innanfor eit 
visst tidsrom? 

 Kan det bli synleggjort kor kostbart hærverket som blir gjort er, for skulen?  
 
Sak 5:  OD-prosjekt hausten 2023 

- Vi har moglegheit til å vere med på å stemme på årets OD-prosjekt. Dette blir det vi samlar 
inn pengar til på Globalløpet i 2024, sidan OD-prosjektet er på hausten, og vi har globalløp på 
våren.  

- https://www.od.no/prosjektvalg 
 
Elevrådet ønsker å gi stemma si til SAIH, ungdom ut av skuddlinja i Colombia. 

 
 

Sak 6: Saker frå trinna 

- Er det mogleg å opne dørene tidlegare på onsdagar, sidan mange elevar kjem kl 07.40/07.45?  
o Else sjekkar ut.  

Sak 7: Saker som har komme til  

- Torsdag 2.februar får klassane informasjon om UKM 
- SLT-gruppa er på skulen i matfri torsdag 2.februar 

 
Martine Thingnes (referent)  

https://www.od.no/prosjektvalg

